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1. Hur arbetar näringslivsrådet med Sjöbo kommun som en attraktiv plats att bo, besöka och 
verka i? 
Vad tänker man? Carina föredrog några paragrafer som man kommit överens om vid 
näringslivsrådets start.  
Finns diskussioner om vilka frågor vi ska arbeta med. 
ÖP jobbas det med på digitalt sätt då planerade dialogmöte blir inställda. Samråd varar till 
sept 2020. Därefter arbetas den om och kommer ut igen. Antas av KF 2021. 
Beslut: skicka ut info om ÖP till alla i Näringslivsrådet (ansvarig Kamilla). 
Beslut: skicka ut näringslivsstrategi (ansvarig Kamilla) 
 
Vi diskuterade exploatering och markförsäljning. 
Jörgen lyfte frågan om landsbygden. Viktigt att ta in de aspekterna i vårt ÖP-arbete. 
Hur satsas det i byarna? 
Hur kan vi marknadsföra vår mindre orter? Kommunen planerar för en bättre 
marknadsföring. 
  

2.  Eventuella val? Behöver vi fler medlemmar? Resebranschen? Fredric från besöksnäringen 
och Patrik på EMV har svårt med tiden. Industribranschen är viktig och Johan frågar Hannes 
på ScanJet och Cia pratar med Fredric, om hans avsägelse, och Rickard (Eriksgården). 

 

3.     Val av ordförande. Alla val sköts till januari på ett så kallat årsmöte. 

3.1 Vice Ordförande 

 

4. Övrigt 

Johan – Möjligheternas dag kommer att bli av men digital. Företag söker sömmerskor där 
invandrarkvinnor med den utbildningen kan få arbete. Arbetslösheten har ökat i Skåne och i 
Sjöbo ligger vi lägst i SÖSK, nystartade företag ökar. 

Jörgen – Lantbruket är en vinnare i Covid-19.  Svårt att rekrytera personer inom 
djurhushållningen. 

Rickard – Varit osäker vår men det blev en bra sommar. Han ser positivt på framtiden. 



Håkan – Covid-19 har slagit ojämnt bland företagarna. Finns fortfarande oroligheter kring 50-
regeln bland kulturella företag. LAS regler kommer nya under hösten. Besöksnäringen har 
haft en bra sommar men det finns en oro inför hösten. 

Petra – Skakig vår men priserna ökade på bostadsrätter och villor. Osäker höst hur det 
påverkar bostadspriser med fler arbetslösa men det finns ingen oro. 

Linnea – Bygglov har haft fullt upp. Det märks att människor har varit hemma och byggt. 
Länsstyrelsen har stor inrådan på att man inte ska få bygga på lantbruksmark. Kvällsbesöken 
ställs in under Covid-19. 

Carina – Haft möte om hur man kan sälja sina produkter mer digitalt. Bra med 
erfarenhetsutbyte bland småföretagarna i Kvinnet. 

Cia – Handeln är svårt drabbad. Restaurang och hotell har haft det svårt. Inredning och 
trädgård går bra men kläder går sämre. Konferenser minskar. Julbord? Finns alternativ? 
Rekoringar har ökat. Uppmana till att handla lokalt och take away. 

Kommun Kamilla och Karina – Omsorgen fick en chock med 50% sjukskrivning när Covid-19 
slog till. Stor utredning om vilka som har samhällsviktiga funktioner samt vilka som har 
sjukvårdsutbildning och som kan hoppa in och täcka upp i omsorgen. Påskpresent till 
anställda för att stötta näringslivet. Kommunen har tagit digitala kliv och kan i framtiden 
effektivisera möten. Färdtjänsten har blivit bra mycket högre än räknat.  

Frukostmöte och företagsfest ställs bara om. Inte in. Mindre skala och uppmaning om att 
följa regler. 

 

 

5. Nästa möte  
17 november, kl 08.00-10.00 i Sessionssalen 
 


